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5.a; 5.b

Előadások, filmek, 
vetélkedők

8.00-12.00

Pályaorientációs-nap

6.a; 6.b

Látogatás az Újpesti 
Polgármesteri 

Hivatalban és a Tűzoltó 
Skanzenben

8.00-12.00

7.a 

Látogatás a 
Természettudományi 

Múzeumban 

7.b

Látogatás a Vendéglátóipari 
Múzeumban

8.00-12.00
8.ab; 9abcd; 10abcd

Meghívott 
vendégeink előadásai

8.00 - 12.30

11.abcd; 12abcd

Látogatás az 

Educatio Kiállításra

8.00 - 12.00



A részvétel előzetes regisztráció alapján történik, ennek 
időpontja január 8. 13.50 - január 9. 10.00. 

Ha egy előadás megtelik, akkor csak a többire lehet regisztrálni.
Aki nem regisztrál, az beosztásra kerül.

Az első előadások előtt 10 perccel kell jelentkezni az ott lévő 
tanároknál. Kérjük ne késsetek ezen a napon. 

Pályaorientációs-nap

Meghívott előadóink előadásai
8.,9.,10. évfolyam



Babits Pályaorientációs-nap 2024

A1
8.00-
9.15

LAKIHEGYI GYÖRGY –
MIRE SZÁMÍTHATSZ AZ ÉRETTSÉGIN? MIRE VALÓ A FAKULTÁCIÓ?

2024-ben megváltoznak az érettségi követelmények, illetve sok tantárgy esetén a 
vizsga eddig megszokott módja is. Megszűnnek tantárgyi lehetőségek egyes 
esetekben. 
Az egyetemek maguk is beleszólhatnak a pontozásba bizonyos keretek között. A 
pontszámítás sajátos módon tesz különbséget középszintű és emeltszintű érettségik 
között. 
Számít-e a nyelvvizsga? Hogyan-hová? 
Érdemes-e tanulmányi versenyeken indulni? 
Iskolánk sajátossága, hogy egyes tantárgyakból már az egyetemi tananyagok 
megértését is segíti. Érdemes ezt figyelembe venni? 
…és még megannyi kérdés. Ezekre igyekszik a tanár úr összeszedni a válaszokat.

EZT AZ ELŐADÁST A 10. ÉVFOLYAMOSOKNAK VAGY AZ „A” SÁVBAN, 
VAGY A „C” SÁVBAN VÁLASZTANIUK KELL!
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A2
8.00-
9.15

STANKA GERGELY -
JOGI HIVATÁS A XXI. SZÁZADBAN

„1998-ban végeztem a Babits Mihály Gimnáziumban, majd 2003-ban a 
Pázmány Péter Jog- és Államtudományi Egyetemen és 2007-ben a 
University of London-on. 2001-től dolgozom a jog területén, mint 
gyakornok, majd mint ügyvédjelölt és 2008-tól mint ügyvéd. 2009-től saját 
ügyvédi irodát alapítottam majd 2023 nyarától a Dentons nemzetközi 
ügyvédi iroda peres csoportjának vezető partnere lettem.” 

Az előadásban igyekszem körül járni, hogy a jogi egyetem után milyen 
lehetőségei vannak a diploma birtokában a pályakezdőknek. 
Az igazságszolgáltatás különböző területei mellett mire használható egy 
jogász diploma. 
Milyen buktatók és lehetőségek vannak.
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A3
8.00-
9.15

ANTAL PÉTER ÉS SIMON GERGŐ -
A JÖVŐ MÉRNÖKEI

Antal Péter és Simon Gergő 2022-ben végeztek gimnáziumunkban. 
Emeltszintű matek és fizika fakultációra jártak, most pedig a Budapesti Műszaki 

és Gazdaságtudományi Egyetem Gépész Karán mechatronika szakon tanulnak. 
Előadásukban a BME gépészmérnöki karának képzéseiről, az egyetemi életről és a diploma utáni 
karrierről beszélnek. A prezentációt videókkal, kahoottal is színesítik. Hoznak BME-s szóróanya-
gokat is. Emellett a végén szeretnének lehetőséget biztosítani néhány perces kérdezz-felelekre.
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A4
8.00 -
9.15

JUHÁSZ PÉTER  –
SZAKMÁK, ÁLLÁSOK A JELENBEN ÉS A JÖVŐBEN

XJuhász Péter végzettségét tekintve közgazdász, foglalkozása szerint 
kommunikációs szakember. Ügyfelei között olyan vállalatokkal, mint a 
piacvezető német vállalati szoftvercégként ismert SAP, a KPMG 
könyvvizsgáló és tanácsadócég, a Codecool programozóiskola, a Delta 
Technologies rendszerintegrátor, vagy éppen a HighTechSuli programot 
működtető Alapítvány az Innovatív Oktatásért.

„A legutolsó sarkantyúgyáros gyártotta a világ legjobb sarkantyúit.” 
(Lawrence Garfield, a Nagy Likvidátor) 
Milyen állások tűnhetnek el, és milyenek bukkannak fel az előttünk 
álló jövőben?
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A5
8.00-
9.15

DR. SZŰCS ÁDÁM -
ÚT A DIPLOMÁCIÁHOZ – MAGYAR DIPLOMÁCIAI AKADÉMIA

Dr. Szűcs Ádám a Külgazdasági és Külügyminisztérium Diplomáciai 
Akadémia Főosztályának vezetője.

Az előadásom célja a diplomáciai életpálya bemutatása. Ennek részeként 
beszélek a KKM felépítéséről és a diplomácia helyéről az 
államigazgatásban, bemutatom a külügyes életpálya lehetséges formáit és 
azt, hogy a Magyar Diplomáciai Akadémia ehhez középiskolás korban és 
később pályakezdőként milyen lehetőségeket tud kínálni.
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A6
8.00-
9-15

KISS VIRÁG ESZTER –
MINDENT A CORVINUSRÓL

Kiss Virág Eszter, a Filozófia, Politika, Gazdaság alapképzés 
nagykövete a Corvinuson.

Szeretnéd a lehető legtöbbet megtudni Magyarország vezető 
gazdaság- és társadalomtudományi egyeteméről? Ha érdekelnek 
képzéseink, a felvételi rendszer, ösztöndíjaink, kollégiumaink, 
nemzetközi lehetőségeink és a pezsgő diákélet, akkor gyere, és 
hallgasd meg előadásunkat, tedd fel kérdéseidet, és mindenre 
választ kapsz!



B
9.30-
10.45
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B1
9.30-
10.45

RAB BENEDEK –
VÁLLALKOZÁSVEZETÉS NAPJAINKBAN

2005-ben végeztem a Babitsban. Jelenleg a Szentendrén működő Dunakanyar 
Általános Iskola ügyvezető igazgatója vagyok. Érettségi után a Pécsi 
Tudományegyetem pszichológia szakára nyertem felvételt, majd később az ELTE 
óvóképző karára jártam, majd az ELTE tanítóképző karát végeztem levelező szakon. 

Az előadás a vállalkozás vezetés, valamint a vállalkozói és alkalmazotti lét 
közti különbségekről szól. Az előadást azokra a tapasztalataimra alapozom, melyeket 
korábban alkalmazottként, vagy akár az egyetem mellett, diákmunkásként szereztem, 
különös tekintettel a tervezési folyamatokra, az időmenedzsmentre.
Azt gondolom, a gyerekek számára azért lehet érdekes a téma, mert betekintést 
nyerhetnek a két életforma közti különbségekbe. Ezen kívül tudnék beszélni a 
mindennapi feladataimról az iskolavezetés és az iskolapszichológia kapcsán is.
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B2
9.30-
10.45

SZMILKÓ LILLA, ZÁMBÓ KAMILLA, DOBSZAI DÁNIEL –
NEMLEGENDÁS ÉPÍTÉSZEK ÉS MEGFIGYELÉSÜK

A STUDIO IN-EX generáltervező 
iroda tervezőmérnök csapata 

zárt BIM rendszerben 
nemzetközi nagyszabású 

projekteken dolgozik. 

Az előadás első részében 
összefoglaljuk dióhéjban milyen 
tantárgyakra, tudásra érdemes 
fókuszálni, hogy építésznek 
szeretne tanulni valaki, hogy néz 
ki az egyetemi élet.

A második részben pedig 
megmutatjuk mi mindennel 
lehet foglalkozni építészként, 
illetve bemutatunk egy konkrét 
projektet, amit az irodában 
terveztünk.

Szmilkó Lilla, Frissen végzett építészmérnök, BIM szakértő. Az 
építőipar egyik legújabb szakterületén, az Építményinformációs 
modellezés (BIM) területén dolgozik. Számítógépes modellek 
és információs adatbázisok kezelésével segíti a tervezést.
Zámbó Kamilla, Dobszai Dániel Építészmérnök, tervező 
építészek: Épületek műszaki és kreatív tervezésével 
foglalkoznak, valamint az építkezéseken a kivitelezőket segítik a 
művezetések alkalmával. A projektek vezetése alatt feladatuk a 
társtervező mérnökök (pl. statikus, gépészmérnök, elektromos 
tervező) koordinálása és a kapcsolattartás a megrendelőkkel is.
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B3
9.30-
10.45

HETÉNYI LEVENTE – AZ ÁTFOGÓ TUDÁS HASZNOSSÁGA
AZ EGYETEMEN ÉS A JAGUAR LAND ROVER HUNGARYNÉL

Hetényi Levente vagyok a Budapesti Műszaki és 
Gazdaságtudományi Egyetem végzős gépészmérnök 
hallgatója, és rendszermérnök gyakornok a Jaguar 
Land Rover Hungary-nél. 2020-ban végeztem a Babits 
Mihály Gimnáziumban.

Előadásomban szó lesz a mérnöki tanulmányokhoz 
szükséges kompetenciákról, a Műszaki Egyetemen 
szerzett tapasztalatokról, és arról, hogy az ott 
megszerzett tudás hogyan hasznosulhat a 
rendszermérnökség keretein belül a gyakorlatban. 
Beszélgetés arról, hogy milyen a világ egyik vezető 
járműgyártójánál fejleszteni, és egy innovatív 
nemzetközi csapat részeként dolgozni.
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B4
9.30-
10.45

JUHÁSZ PÉTER –
A HÍREK ÚTJA A HÍRFORRÁSTÓL A HÍRADÁSIG

Juhász Péter végzettségét tekintve közgazdász, foglalkozása szerint 
kommunikációs szakember. Ügyfelei között olyan vállalatokkal, mint a 
piacvezető német vállalati szoftvercégként ismert SAP, a KPMG 
könyvvizsgáló és tanácsadócég, a Codecool programozóiskola, a Delta 
Technologies rendszerintegrátor, vagy éppen a HighTechSuli programot 
működtető Alapítvány az Innovatív Oktatásért.

Hogy készülnek a hírek? A hírek útja a hírforrástól a híradásig. Mitől 
híresek a hírességek? Van-e hír bizalom nélkül? Mi lesz velünk, ha 
hirtelen ott állunk majd hírtelen?
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B5
9.30-
10.45

SZABÓ BENEDEK -
AZ ORVOSI EGYETEM KIHÍVÁSAI ÉS SZÉPSÉGE

Szabó Benedek vagyok, 2022-ben 
végeztem a  Babitsban. Jelenleg 
másodéves orvostanhallgató vagyok a 
Semmelweis Egyetemen.

Érdekel az orvosi hivatás? Kíváncsi vagy, 
hogy milyenek a mindennapjai egy 
másodéves orvostanhallgatónak? Akkor 
gyere el és hallgasd meg az 
előadásomat, amelyben megosztom 
tippjeimet, élményeimet és 
tapasztalataimat az elmúlt két évből!
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B6
9.30-
10.45

DR. TÓTH GITTA –
EGY JOLLY JOKER SZAKMA: PÉNZÜGYI SZAKEMBER

Pénzügyi közgazdászként végeztem a Közgazdasági Egyetemen, és 
doktori diplomát szereztem a Center for Economic Research and 
Graduate Education prágai intézetében. Utána számos pénzügyi területen 
szereztem szakmai tapasztalatot. Pénzügyi elemzőként dolgoztam 
Magyar Nemzeti Bankban és a Pénzügyminisztériumban. Egyetemi 
oktatóként tanítottam a Corvinus Egyetemen, IBS-ben. Jelenleg a 
Budapesti Gazdasági Egyetemen tanítok különböző pénzügyi tantárgyat.

Mi jellemzi a közgazdász szakmát általában? Melyek a pénzügyi 
szakterület jellemzői? Mit csinálnak a pénzügyi szakemberek?
Melyek a felsőoktatásban elérhető pénzügyi képzések típusai, jellemzői, 
követelményei? Miért érdemes a Budapesti Gazdasági Egyetemet 
választani? Ezekre a kérdésekre kaphatsz választ az előadásomban.



C
11.00-
12.15
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C1
11.00-
12.15

LAKIHEGYI GYÖRGY –
MIRE SZÁMÍTHATSZ AZ ÉRETTSÉGIN? MIRE VALÓ A FAKULTÁCIÓ?

2024-ben megváltoznak az érettségi követelmények, illetve sok tantárgy esetén a 
vizsga eddig megszokott módja is. Megszűnnek tantárgyi lehetőségek egyes 
esetekben. 
Az egyetemek maguk is beleszólhatnak a pontozásba bizonyos keretek között. A 
pontszámítás sajátos módon tesz különbséget középszintű és emeltszintű érettségik 
között. 
Számít-e a nyelvvizsga? Hogyan-hová? 
Érdemes-e tanulmányi versenyeken indulni? 
Iskolánk sajátossága, hogy egyes tantárgyakból már az egyetemi tananyagok 
megértését is segíti. Érdemes ezt figyelembe venni? 
…és még megannyi kérdés. Ezekre igyekszik a tanár úr összeszedni a válaszokat.

EZT AZ ELŐADÁST A 10. ÉVFOLYAMOSOKNAK VAGY AZ „A” SÁVBAN, 
VAGY A „C” SÁVBAN VÁLASZTANIUK KELL!
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C2
11.00-
12.15

Lakihegyi György –
Mire számíthatsz az érettségin? Mire való a fakultáció?

Novák Zalán vagyok, jelenleg másodéves fizika és csillagászat hallgató Hollandiában, 
a Groningeni Egyetemen. A természettudományok már egészen kiskorom óta 
érdekelnek. A Babitsban matematika és fizika fakultációra jártam. Lelkesedésemnek 
és kitartó munkámnak köszönhetően több fizika- és csillagászati versenyen is részt 
vettem. A Nemzetközi Csillagászati és Asztrofizikai Olimpia bronz érmének 
köszönhetően állami ösztöndíjat kaptam külföldi tanulmányaimra; jelenleg asztro- és 
részecskefizika specializáción vagyok az egyetemen

Érdekel, hogy milyen külföldön tanulni? Gondolkodtál már azon, hogy hogyan 
vághatnál bele a kinti életbe? Ha igen, akkor ez az előadás neked szól! Az előadásom 
során beszélni fogok arról, hogy adott esetben miért érdemes kint tanulni, hol van 
lehetőséged azt tanulni amit szeretnél, milyen szakmai követelményekre kell 
odafigyelni, milyen ösztöndíjak vannak, valamint arról is, hogy mennyivel másabbak a 
mindennapok külföldön.

NOVÁK ZALÁN –
TANULMÁNYOK KÜLFÖLDÖN. MIKÉNT ÉS HOGYAN?
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C3
11.00 
-12.15

SZMILKÓ LILLA, ZÁMBÓ KAMILLA, DOBSZAI DÁNIEL –
NEMLEGENDÁS ÉPÍTÉSZEK ÉS MEGFIGYELÉSÜK

A STUDIO IN-EX generáltervező 
iroda tervezőmérnök csapata 

zárt BIM rendszerben 
nemzetközi nagyszabású 

projekteken dolgozik. 

Az előadás első részében 
összefoglaljuk dióhéjban milyen 
tantárgyakra, tudásra érdemes 
fókuszálni, hogy építésznek 
szeretne tanulni valaki, hogy néz 
ki az egyetemi élet.

A második részben pedig 
megmutatjuk mi mindennel 
lehet foglalkozni építészként, 
illetve bemutatunk egy konkrét 
projektet, amit az irodában 
terveztünk.

Szmilkó Lilla, Frissen végzett építészmérnök, BIM szakértő. Az 
építőipar egyik legújabb szakterületén, az Építményinformációs 
modellezés (BIM) területén dolgozik. Számítógépes modellek 
és információs adatbázisok kezelésével segíti a tervezést.
Zámbó Kamilla, Dobszai Dániel Építészmérnök, tervező 
építészek: Épületek műszaki és kreatív tervezésével 
foglalkoznak, valamint az építkezéseken a kivitelezőket segítik a 
művezetések alkalmával. A projektek vezetése alatt feladatuk a 
társtervező mérnökök (pl. statikus, gépészmérnök, elektromos 
tervező) koordinálása és a kapcsolattartás a megrendelőkkel is.
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C4
11.00-
12.15

ORBÁN OTÍLIA -
PSZICHOLÓGUS: HITEK ÉS TÉVHITEK

Orbán Otília vagyok, egyéni vállalkozó és iskolapszichológus. 
Tanulmányaim a Pázmány Péter Katolikus Egyetemen és a Budapesti 
Műszaki - és Gazdaságtudományi Egyetemen végeztem. 
Vállalkozóként kognitív viselkedésterápiás szemléletű konzultációkat 
tartok, kamaszoknak és fiatal felnőtteknek.

Előadásomban a pszichológia ágazatait, a lehetséges szakmai 
útvonalakat, az elhelyezkedési lehetőségeket, s a szakma egyéb 
szépségeit s árnyoldalait fogom bemutatni.
Betekintést nyújtok a teljes képzési rendszerre, az alapképzéstől 
egészen a terapeutává válásig.
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C5
11.00-
12.15

TÓBEL SZONJA –
MIT KELL TUDNI A BGE (BUDAPESTI GAZDASÁGI EGYETEM) 

FELVÉTELI RENDSZERÉRŐL ÉS AZ EGYETEMI ÉLETRŐL?

Tóbel Szonja vagyok, utolsó éves (bsc) hallgató a Budapesti Gazdasági Egyetem, 
turizmus-vendéglátás karán, ahova 2020-ban nyertem felvételt. 2022 tavaszi 
szemeszterében Németországban folytattam tanulmányaimat, az erasmus program 
keretében. 2023 februárjában részt vettem Hollandiában, az EMCUP nevű nemzetközi 
hotelmenedzsment versenyen, ahol az egyetlen magyar csapat tagjaként különdíjjal 
tértünk haza.  Ősszel különdíjat szereztem az intézményi Tudományos Diákköri 
Konferencián, valamint a szintén ősszel megrendezésre került Turizmus Konferencián 
moderátori szerepet töltöttem be. Egy évet dolgoztam az UniCredit Banknál, jelenleg a 
szakmai gyakorlatomat töltöm a Magyar Turisztikai Ügynökségnél. Reményeim szerint 
szeptembertől, pedig az egyetem mesterképzésén közgazdász egyetemi tanári 
tanulmányaimat folytatom.
Előadásomban szeretnék kitérni az egyetemi felvételi pontszámításra, az egyetemen 
elvégezhető szakokra, a mindennapok kihívásaira (mi is az a ZH, hogyan éled túl a 
vizsgaidőszakot karácsonykor) és az intézmény további lehetőségeire (diákszervezetek, 
versenyek). 



A nap programját összeállította Lakihegyi György és Marton Sándor.
Köszönet az informatikai és grafikai segítségért Gyarmati Lászlónak.


